
Referat af skolebestyrelsemøde tirsdag den 25. 

februar 2025 kl.16.30-19.30.  

Mødet afholdes i hjemskabslokalet. 

Referat:  

Deltagere:  

Forældrerepræsentanter: Karen, Ida, Michael I, Jonas, Nissrin, Cecilie, 

Charlotte. – afbud: Signe, Michael N 

Medarbejderrepræsentanter: Merve TR-skole – Kinga KKFO 

Elevrepræsentanter: 

Ledelse: KKFO leder Nanna, konstitueret skoleleder Jens Hammer, konstitueret 

souschef Jens Zachariasen  

 

Dagsorden: 

 

Punkt nr. 1  Meddelelser. 

 

Skolebestyrelsen:  

 

Skolens ledelse:   

Lærer Andreas R. Ellegaard har opsagt sin stilling. 

Der er pt. indskrevet 61 elever til kommende BH. Klasse. Det betyder 3 klasser 

i skoleåret 25/26. 

Projektuge er aflyst. 

Fagfordelingen påbegyndt 

KKFO:   

Børnetallet er faldet med 10 børn siden oktober. 

 



Medarbejderrepræsentant: 

Der er fokus på ekstraordinært arbejde i TRIO grupperne samt i MED. HR-

afdelingen yder bistand i arbejdet. 

 

 

Punkt nr.2  Trivsel. 

På baggrund af rapporten fra Human House har der været afholdt et MED-

møde den 17. januar 2025, hvor beslutningen blev, at trio på skole- og KKFO-

delen skulle arbejde videre og finde 2-3 indsatsområder. Den 7. februar 2025 

blev der afholdt MED- møde, hvor de enkelte trioerne fremlagde deres forslag 

til indsatsområder. 

På mødet den 7. februar 2025 blev det besluttet, at skolen fremadrettet skal 

arbejde med følgende: 

- Samarbejde mellem KKFO og indskoling. 

- Kommunikation – aftaler lokalt. Afklare 

kommunikationsstrategier. 

- KKFO -teamsamarbejdet internt. 

- Tydelighed om arbejdets organisering – 

opgaveoversigter. 

- Gode processer mht. fagfordeling. 

 

Indstilling : Taget til efterretning. 

 

Beslutning : Taget til efterretning. 

 

Punkt nr. 3:  Økonomi. 

Regnskab 24 blev afsluttet med et mindre forbrug på ca.½ million. 

Budgetåret 25 får skolen tilført ca. 2 mil., i forbindelse med implementering af 

” Mangfoldige børnefællesskaber”, denne økonomiske tilføring er årsagen til at 

skolen har lidt økonomisk råderum i forbindelse med 2025. På nuværende  

tidspunkt ser det ud til, at der vil være mellem 1-3 overtallige lærere til 

kommende skoleår. 



KKFO har et merforbrug på ca.½ million. 

 

Indstilling : Taget til efterretning. 

 

Beslutning : Taget til efterretning. 

 

Punkt nr. 4:  Børnetal. 

 

Der ønskes en opgørelse over skolens elevtal i dette skoleår. 

Børnetal pr. 1/8-24 og 1/2-25 er vedhæftet som bilag. 

 

Indstilling : Taget til efterretning. 

 

Beslutning : Taget til efterretning. 

 

Punkt nr. 5:  Årshjul. 

Der ønskes en fælles drøftelse af bestyrelsens årshjul. 

Nuværende årshjul bliver eftersendt. 

 

Indstilling : Til drøftelse. 

Beslutning : Konstitueret ledelse vil komme med nogle input til 

årshjulets indhold og drøfte dette med formandskabet. 

 

Punkt nr. 6:  Nørrebro lokaludvalg. 

Nørrebro Lokaludvalg har i år oprettet en særpulje på 50.000 kr. til aktiviteter på de 5 

folkeskoler på Nørrebro (Rådmandsgades Skole, Guldberg Skole, Nørre Fælled Skole, 

Blågård Skole og Nørrebro Park Skole) 

Mailen her er sendt til skolebestyrelserne og skoleledelsen på alle fem skoler. 



V/ Charlotte. 

Mail fra Nørrebro lokaludvalg og ansøgningsskema vedhæftet som bilag. 

 

Indstilling : Til drøftelse. 

Beslutning : 

Nissrin havde flere forslag til nogle aktiviteter hvor der kan ansøges i puljen. 

Nissrin har kontakt med flere foreninger og samarbejdspartnere i nærmiljøet 

som gerne vil deltage på en eller anden vis i arrangementet  

August og september er udgangspunkt for et arrangement – KKFO tilbyder at 

tildele timer til arrangementet. 

Der blev talt om en ”forsinket” Eid fest – Madskolen ønskes inddraget i 

arrangementet. 

 

 

Punkt nr. 7:  Byggesag. 

Orientering om den igangværende byggesag. 

v/ Nanna.  

 

Indstilling : Taget til efterretning. 

Beslutning : 

Nanna orienterede omkring tidsplanen for færdiggørelse. Den oprindelige 

tidsplan april 2025 bliver ikke overholdt, nu forventes en færdiggørelse inden 

skolestart i august 2025 mere sandsynlig. Senere på foråret kan der 

forhåbentlig kommer en mere konkret afklaring. 

HOFORs anlæg af en pumpestation betyder desværre at Hans Tavsens Gade 

skal opgraves. Det arbejde er ikke koordineret med renovering af skolen, 

hvilket kan betyde yderligere pres på udearealer og forhold for Blågård skole. 

Der blev talt om der i nær fremtid bør udsendes en opdatering på byggeriet og 

i samme drøftelse også på skolens ”tilstand” generelt. 

 



Punkt nr. 8:  Møderække. 

For resten af skoleåret er der følgende møderække: 

26/3-25, 22/4-25, 26/5-25, og 16/6 2025 

Indstilling : Taget til efterretning. 

Beslutning : Taget til efterretning. 

Det blev besluttet at på mødet d. 22. april 2025 inviteres forældrerådet i KKFO 

 

Punkt nr.9:  Eventuelt. 

- Bilag fra LFS og KLF omdelt. 

 

Referent 

Jens Zachariasen 

Konstitueret  souschef 


